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1.  Fylkespartiet 
 
 

 

Arbeiderpartiets visjon er en rettferdig verden uten fattigdom og i fred, der menneskene er 
frie, likestilte og har innflytelse på sine liv. Alle mennesker er unike, uerstattelige og like 
mye verdt. Hver av oss skal ha muligheten til å leve gode liv, i små og store fellesskap. 
 

Arbeiderpartiet står for frihet, rettferdighet og fellesskap, og vi vil ha et samfunn basert på 
disse verdiene. Hovedoppgaven vår er å vinne oppslutning for de sosialdemokratiske 
verdiene gjennom å rekruttere medlemmer til Arbeiderpartiet og å skaffe oppslutning til 
Arbeiderpartiets politikk ved valg. Vi vil lede i flest mulig kommuner, fylker og landet som 
helhet for å få gjennomslag for vår politikk. Troms Arbeiderparti er en del av 
Arbeiderpartiet. Huset vårt i Vestregata 36 er vårt kontorsted i Troms. Hovedkontoret ligger 
på Youngstorget i Oslo. Troms Arbeiderpartis styre ble valgt ved årsmøtet 17. og 18. mars 
2018. Styret består av 9 personer med stemmerett, i tillegg til leder AUF og leder Gaisi. I 
tillegg tiltrer noen representanter med tale- og forslagsrett som følge av folkevalgte verv og 
tillitsverv i tilhørende organisasjoner. 

 

Styret har jfr. vedtektenes § 3 bestått av følgende: 
 

Leder: Cecilie Terese Myrseth Tromsø 
Nestleder: Kari-Anne Opsal Harstad 
Nestleder: Nils Ole Foshaug Målselv 
Studieleder: Eirik L. Mevik Kvænangen 
Kvinnekontakt: Tonje R. Tunstad Tromsø 
Styremedlem: Gunda Johansen Balsfjord 
Styremedlem: Kjetil Johnsen Senja 
Styremedlem: Malin B. Woll Salangen 
Styremedlem: Paul Dahlø Sørreisa 

1. Vara: Anne-Britt Fallsen Senja 
2. Vara: Mohamed Kheir Alshaleh Kvæfjord 
3. Vara: Øystein Skallebø Skjervøy 
4. Vara: Sissel Johansen Ibestad 
5. Vara: Markus Gabrielsen Karlsøy 
 

 

Tiltredende: 
Fulle rettigheter: 
Leder Troms AUF (Brynjar A. Saus/Aleksandra Seljeseth) 
 
Leder eller nestleder i Arbeiderpartiets samepolitiske forum i valgkrets nr. 4 Gaisi (Geir 
Johnsen) 



 

 

Forslag- og talerett: 
 
Stortingsrepresentantene fra Troms: Cecilie Myrseth og Martin Henriksen 
Fylkesordfører (Knut Werner Hansen) 
Fylkestingsgruppas leder (Kari-Anne Opsal/Torbjørn Bongo) 
Fylkesrådsleder (Willy Ørnebakk) 
Fylkessekretær (Randi Lillegård) 
1 representant fra sametingsgruppa (Synnøve Søndergård/Bjørn Inge Mo) 
LOs distriktssekretær (Synnøve Søndergård) 
AUFs fylkessekretær (Inger J K. Mørk/Hanna Rasmussen 

 

Arbeidsutvalget har i perioden bestått av leder, nestleder, studieleder og leder av AUF i 
Troms. Arbeiderpartiet har en ansatt i Troms. I denne perioden har det vært fylkessekretær 
Randi Lillegård. Styret behandlet i 2018 72 saker. I 2019 behandlet styret 56 saker. AU har 
hatt forberedende møter når det har vært nødvendig. Cecilie Myrseth ble valgt inn i 
Arbeiderpartiets sentralstyre i 2018. I Arbeiderpartiets landsstyre har Kari-Anne Opsal og 
Nils O. Foshaug møtt, med Eirik L. Mevik som varamedlem. Det har vært avviklet tre 
representantskapsmøter denne perioden. Regionreformen, landsmøtet og kvotemeldingen 
har vært de største politiske sakene. Uttalelsene fra representantskapene denne perioden er 
vedlagt. I tillegg har det vært et program- og nominasjonsmøte sammen med Finnmark Ap, 
samt Landsmøte. 
 

 

Andre tillitsvalgte: 
Nominasjonskomite fylkestingsvalget:: 
 

Alf E. Jakobsen leder 
Gunda Johansen, nestleder 
Helga Pedersen 
Bjørn Inge Mo 
Bjørn Johansen, LO  

Brage L. Sollund 
Kjetil Hansen 
Paul Dahlø 
Solveig Boine Nikkinen 
Marianne Bremnes 
Inger Lise Balandin 
Lisa Friborg 
Thomas F. Kristensen (AUF) 
Brynjar A. Saus (AUF) 
 

 

Programkomite: 
Kari-Anne Opsal, leder 
Remi Strand, nestleder  

Ragnhild Vassvik 
Ronny Wilhelmsen 
Synnøve Søndergaard 



 

 

Bente Haug 
Jan-Gunnar Winther  

Kay-Erling Ludvigsen 
Wenche Pedersen 
Hilde Anita Nyvoll 
Maung San Lwin 
Atle Lien 
Silje Vollan Nilsen 
 

DELEGATER PÅ LANDSMØTET 2019: 
 

1. Kari-Anne Opsal, ordførerkandidat Harstad - delegasjonsleder  
2. Gunnar Wilhelmsen, ordførerkandidat Tromsø - pilotkommune  
3. Linn Henriksen, ordførerkandidat Ibestad  
4. Arnold Nilsen, ordførerkandidat Senja  
5. Mari Siljebåten, kommunepartileder Bardu Ap og repr. fylkestinget  
6. Eirik Losnegaard Mevik, ordførerkandidat Kvænangen – ressurskommune  
7. Aleksandra Seljeseth, Troms AUF  
8. Brynjar A. Saus, 5. kandidat Tromsø Ap  
9. Tonje R. Tunstad, kvinnepolitisk leder, 4.kandidat Tromsø  
10. Bjørn Inge Mo, sametingsrepresentant  
11. Synnøve Søndergaard, LO 

 
 

 

De største sakene denne perioden har vært regionreformen og fylkestingsvalget. De har 
vært krevende og tatt ekstraordinært mye tid og kapasitet. 
 

 

Samarbeid med kommunepartiene 
 

Et godt samarbeid mellom kommunepartiene og fylkespartiet er avgjørende. Fylkesstyret 
har innført faste møter med kommunepartilederne, hvor aktuelle politiske saker, 
skolering og lagbygging har vært hovedfokus. Målsettingen er å bygge en sterk 
organisasjon. Medlemmene er det viktigste vi har og kommunepartiet er navet i arbeidet. 
I tillegg har vi faste nyhetsbrev og kontaktmøter med kommunepartiene. 
 
Samarbeid med AUF 
Vi har hatt et veldig godt samarbeid med AUF i denne perioden. AUF i Troms har møtt på 
styremøter ved leder eller stedfortreder i samtlige møter. AUF har også gjort en 
uvurderlig innsats i valgkampen, og sørget for skolevalgseier for Arbeiderpartiet i Troms 
og på landsbasis. Målsettingen har vært å holde god og tett kontakt med AUF, noe vi føler 
vi har oppnådd.  
 
 

 

Samarbeid med fagbevegelsen 
 

Vi har en sentral samarbeidsavtale med LO og fagforbundet. Vi har mange felles interesser 
og målsettingen er å løfte opp og få gjennomslag for felles viktige saker. Det har vært 



 

 

jobbet systematisk denne perioden for å få underskrevet flere lokale avtaler. Det har vi fått 
til, men fortsatt er det kommuner der fagforbundet ikke ønsker å inngå en formell avtale 
med Arbeiderpartiet. Samarbeidsavtalen på fylket kunne ha fungert bedre. Vi har en jobb å 
gjøre innen dette området. Det er nå satt i verk tiltak for å forbedre dette. 



 

 

Medlemsutvikling i perioden 
 

Det har i perioden 2018-2020 blitt satset mye på medlemmer, rekrutering av nye 
medlemmer og å beholde de vi allerede har. Det har blitt utarbeidet en medlemsstrategi av 
styret som er sendt rundt til alle lokallagene. Strategien inneholder oversikt over status i 
lokallagene og på fylke, samt tips og hjelp til verving, kontingentringing og hvordan vi kan 
beholde og aktivisere medlemmene våre. Denne perioden har vi også hatt vervekonkurranse 
der det ble vedtatt et beløp av styret på 30 000 som skulle gå til premier for enkeltpersoner 
og lokallag. Per 01.05.2020 har Troms Arbeiderparti 2203 medlemmer, en nedgang fra 2018 
på 79 medlemmer. Tallet i 2017 var på 2410 medlemmer. Vi har dermed en jobb å gjøre for 
 
å rekruttere nye medlemmer i tiden som kommer, for potensiale for medlemmer er 
større enn dette. 
 

Ved utgangen av 2018 hadde vi 2203 medlemmer. 
 

Ved utgangen av 2017 har vi 2410 medlemmer. 
 

Ved utgangen av 2016 hadde vi 2660 medlemmer. 
 

Ved utgangen av 2015 hadde vi 2872 medlemmer. 
 

Ved utgangen av 2014 hadde vi 2836 medlemmer. 
 
 
 
 
 

Kommune og fylkestingsvalget 2019 
 

Arbeiderpartiet gjorde et godt valg i 2015. Vi fikk 12 ordførere og vant fylket, samt Svalbard. 

Det var et godt utgangspunkt for en god valgkamp i 2019. Utfordringen var meningsmålinger 

som pekte nedover stort sett hele perioden, samt utfordrende saker som forsvarsforliket, 

bompenger og sentraliseringsspørsmål hvor vi ikke klarte å være tydelig nok. 

Fylkestingsvalget ble veldig utfordrende pga sammenslåingen mellom Troms og Finnmark. 

Det var stor motstand både intern og eksternt. Arbeiderpartiet har stemt imot 

sammenslåingen 3 ganger i Stortinget, men som ansvarlig og styrende parti både i Finnmark 

og Troms blir vi ansvarliggjort. Logistikken er en annen utfordring, det er lange avstander 

både når det gjelder planlegging og utførelse. Arbeiderpartiet fikk en oppslutning på 24,9 %, 

og 12 representanter inn i det nye fylkestinget og ble det største partiet i den nye regionen. 

Det er allikevel en tilbakegang med 7, 9 %. Gjennom enighet om en politisk plattform 

sammen med SP og SV kom vi i posisjon, og fikk fylkesrådslederen, fylkesvaraordføreren og 

fylkesråd for samferdsel. Til sammen fikk vi 27 007 stemmer. 

 

Etter valget i 2019 har vi 11 ordførere, 3 varaordførere, fylkesrådslederen og lederen for 
Svalbard lokalstyre. 

 

Vi takker de som har stått på dag og natt, alle bidrag har vært viktige. Uten 
denne innsatsen har vi ikke vunnet valg. 



 

 

 

Kvinnenettverk 
 

Det kvinnepolitiske arbeidet har hatt stort fokus på kvinnelige toppkandidater i valgår. 
Nettverket var før nominasjonsprosessen i kontakt med alle daværende kvinnelige 
ordførere for å forsikre støtte og tilstedeværelse ved gjenvalg, samt oppfølging av nye 
kvinnelige kandidater. 
 

Arrangementer: 
Ta-plass-seminar med Hadia Tajik i Tromsø i desember -18. 
Kvinnepolitisk samling i Lenvik januar -19. 
Deltakelse på 8.-mars arrangement. 
 
Samtale om metoo med Sunniva Andreassen og Ida Eliassen-Coker i Tromsø 8. november 
- 19. 
Anette Trettebergstuen i Tromsø i 18. januar -20 for kvinnepolitisk samling. 
 

 

Studiearbeid 
 
Studiearbeidet i Troms har utgangspunkt i overordna dokumenter som 
organisasjonsuttalelsen og ulike strategier vedtatt av landsstyret. Ut fra disse lages det 
en sentral handlingsplan, og ut fra denne lages lokale handlingsplaner i fylkene.  

På årsmøtet i 2018 vedtok vi en handlingsplan for 2018 med følgende hovedprioriteringer: 

 

• Starte forberedelsene av valget i 2019 med særlig vekt på å bygge organisasjon og evnen til 

å drive valgkamp i alle kommuner. 
• Gjennomføre grunnskolering i alle kommuner. 
• Oppfølging og tettere kontakt med våre ordførere. 
• Prioritere samarbeidet med LO og fagbevegelsen. 
 
Det har ikke blitt utarbeidet et liknende dokument for 2019. Hovedfokus har 
vært videreføring av grunnskolering og gjennomføring av valgkamp. Aktiviteter 
som har blitt gjennomført i 2018/2019:  

- Grunnskolering 
- Valgkampskolering 
- Toppkandidatskolering for hele fylket 
- Jubelsamling – med rekordhøy deltakelse 
 

Skoleringene har hatt fokus på gode velgermøter, forhandlinger og valgkamp på 
sosiale medier. I løpet av valgkampen så vi veldig tydelig at skoleringen hadde gitt 
kommunepartiene mye nyttig kunnskap. Arbeiderpartiet var veldig synlige, spesielt på 
sosiale medier. 

 

Styret ser at årsmøtet burde vedtatt en handlingsplan for både 2018 og 2019, og legger 
derfor opp til at vi på dette årsmøtet vedtar en to-årig plan for årene 2020 og 2021. 

 

Landsmøte 2019 

 

Arbeiderpartiets 67. ordinære landsmøte ble arrangert i Oslo 4. – 7. april 2019. 
Delegasjonen fra Troms gjorde for å sikre gjennomslag for våre saker i Troms og landsdelen 
i partiprogrammet. 



 

 

 

Her er de viktigste punktene: 
 

Politi og beredskap:  

• Arbeiderpartiet mener det må etableres en ny redningshelikopterbase i Troms. 
 
• Beredskapskapasiteten på Svalbard må styrkes for å ivareta tilstrekkelig håndtering 

av akutt forurensning og bergingsoperasjoner.  
• Politidistriktenes handlingsrom må økes. Arbeiderpartiet mener at bevilgningene 

til politidistriktene må styrkes og at pengebruken i Politidirektoratet begrenses.  
• Arbeiderpartiet vil ikke godta storstilt sentralisering av våre domstoler. 
 

Forsvar: 
 
• Arbeiderpartiet slutter fortsatt opp om NATOs toprosentmål slik det ble formulert 

og vedtatt av NATO-toppmøtet i 2014.  
• Arbeiderpartiet vil styrke forsvarsevnen i Nord-Norge med relevante bidrag fra alle 

forsvarsgrener. Vi er spesielt opptatt av å satse på den norske hæren – inkludert 
dedikert helikopterstøtte – etter at høyreregjeringen de siste årene har nedprioritert 
hæren og stadig utsatt viktige veivalg og investeringer. 

 
• Arbeiderpartiet er motstandere av å privatisere Forsvarets vedlikeholdsvirksomhet. 

Privatiseringen av renholdet i Forsvaret fra 2016 har ikke overraskende vist seg å 
være mislykket. Når kontrakten med den private aktøren løper ut i 2020 er det nå på 
tide at Forsvaret igjen tar over ansvaret for renholdstjenester. 

 

 

Helse:  

• Forskriftsfeste responstid for akuttberedskapen 

 

Næring: 
 
• Ressursene skal sikres og utnyttes i fellesskapets eie. Vi vil ha økt bearbeiding av 

ressursene fra jord, skog og hav som grunnlag for nye arbeidsplasser og ny industri der 
ressursene er: rundt omkring i hele landet. 

 

 

Arbeidsmiljø 
 
Troms Arbeiderparti er arbeidsgiver for en fast ansatt. Arbeidsavtalene i Troms 
Arbeiderparti er regulert av landsoverenskomsten mellom AAF og HK. 
 
Sykefraværet har vært høyt i perioden og dette skyldes langtidssykemelding av vår 
ansatte kontormedarbeider. Sykefraværet blir fulgt opp i henhold til lov- og avtaleverk i 
samarbeid med NAV. 
 

Kontorfellesskapet består i tillegg av fylkessekretær og fylkessekretær for AUF i Troms, 

 

Miljøet på kontoret preges av åpenhet, teamarbeid, en god tone i et til tider svært 
hektisk miljø. 



 

 

Likestilling 
 
Arbeiderpartiet har i sine vedtekter at ved alle valg, nominasjoner og oppnevninger skal 
begge kjønn være representert med 50 %. Dette jobbes det kontinuerlig med å etterleve, og 
det er et godt tiltak for å fremme likestilling i organisasjonen. 
 

Årsregnskapet 

 

For 2018 er driftsresultatet kr. 184 843,-. Årsresultatet etter at finansposter er tatt med 
er på kr. 123 056,-. 
 

For 2019 er driftsresultatet negativt med kr. 594 897,-. Årsresultatet er kr. 1 456 308,- 
 

 

Fortsatt drift 
Troms Arbeiderpartis styre bekrefter at forutsetningen for fortsatt drift er tilstede. 
 
 
 

 

Avslutning 
 

Troms Arbeiderparti har godt grunnlag for den videre drift, både økonomisk og organisatorisk 
sett. Grunnlaget for organisasjonens økonomi og utvikling ligger i en aktiv medlemsmasse, og 
nyrekruttering vil sammen med utviklingen av organisasjon være det viktigste bidraget til dette 
på sikt. Fylkesstyret vil takke alle for innsatsen og samarbeidet i perioden vi har lagt bak oss. Så 
må vi huske at suksessen til vårt velferdssamfunn handler om 
 
å stå sammen. Det skyldes ikke flaks og tilfeldigheter, men det skyldes mange kloke 
politiske veivalg. I bunnen ligger troen på fellesskapet. Solidaritet. Rettferdighet. Troen på 
at alle skal med! 
 

Tromsø 20.01.2020 
 

 

……………………… ……….……………… ..……………………… 
Cecilie Myrseth Nils Foshaug Kari-Anne Opsal 
Leder Nestleder Nestleder 

………………………… ……………………… ……………………………… 
Tonje R. Tunstad Kjetil Johnsen Eirik Losnegaard Mevik 
Leder kvinnenettverket         Styremedlem studieleder 

………………………… ……………………… …………………………… 
Gunda Johansen Paul Dahlø Malin B. Woll 
Styremedlem Styremedlem Styremedlem 



 

 

 
 

 

Årsberetning 2018 – 2019 fra stortingsrepresentantene våre 
 

 

Cecilie Myrseth og Martin Henriksen er representanter for Troms Arbeiderparti i perioden. 
Cecilie har plass i Næringskomiteen, Martin i Utdannings- og forskningskomiteen. 
 

Blant flere saker benken har jobbet med kan nevnes: 
• Statsbudsjettet og arbeid med Aps alternative budsjett.  
• Redningshelikopterbase til Troms, der stortingsgruppa høsten 2019 landa på at man 

ønsket lokalisering Bardufoss.  
• Forsvar, særlig hærens helikopter på Bardufoss.  
• Kommuneøkonomien.  
• Mot regjeringas forslag til «fritt skolevalg».  
• Profitt i barnehage, og politikk for å øke kvaliteten.  
• Aps svar på regjeringens kvotemelding.  
• Spørsmål om grunnrentebeskatning i havbruk.  
• Regjeringens kutt i føringstilskuddet.  
• Nedleggelsen av lærerutdanning på Nesna.  
• Arbeid for mer desentralisert utdanning, samt etter- og videreutdanning for hele landet.  
• Sak om kompetansekrav for lærere («avskilting»), opptakskrav til lærerutdanninga og 

bedre innhold i lærerutdanningen.  
• Jobbet mot nedleggelse av Veterinærinstitutett i Tromsø.  
• Nord-Norgebanen. 

 

Begge har kommet med flere skriftlige og muntlige spørsmål til ulike statsråder og 
vært medforslagsstillere på representantforslag. 
 

Etter lokalvalget har Ap fortsatt flere ordførere i Troms, men valgresultatet viser at det er 
nødvendig med både en tydelig politisk profil fra partiet og en satsing på Nord-Norge som et 
viktig kjerneområde for Ap. Stortingsrepresentantene vil ta opp det nordnorske perspektivet 
gjennom vervet, og de nye oppgavene de har fått i partiet; Høsten 2019 ble Cecilie 
oppnevnt til medlem av partiets programkomité som jobber mot landsmøtet 2021, og Martin 
ble leder av partiets nordområdeutvalg som skal levere forslag til ny nordområdepolitikk. 



 

 

 
 
Årsmelding fra fylkestingsgruppa 
I 2018 bestod gruppa av Knut Werner Hansen, Kari-Anne Opsal, Trond Agnar Eilifsen, 

Hanne Linaker, Arne Bergland, Sigrund Hestdal, Kim Håkon Pedersen, Mari Siljebråten, 

Synnøve Søndergaard, Torbjørn Bongo, Anne Kaja Knutsen, Åse Mona Vikten.  

 

I Eilifsens sykepermisjon og etter at Åse Mona Vikten søkte fritak, gikk Hugo Salomonsen 

inn som fast medlem. Andre varamedlemmer som har møtt er Halvar Hansen, Eirin Kristin 

Kjær, Asbjørn Olafsen og Britt Sofie Illguth 

 

Gruppestyret bestod av Anne Kaja Knutsen(nestleder) Trond Agnar Eilifsen(sekretær) og 

Kari-Anne Opsal(gruppeleder). På grunn av T.A.Eilifsen sin sykepermisjon, gikk Torbjørn 

Bongo inn i gruppestyret. Han og Anne Kaja Knutsen skiftet etterhvert roller, og Anne Kaja 

ble sekretær mens Torbjørn Bongo ble nestleder. 

 

Gruppa hadde faste telefonmøter hver første søndag i måneden. Gruppeleder hadde faste 

møter med posisjonsgruppeledere og fylkesrådet hver tirsdag, og ellers etter behov. Ved 

starten av hver fylkestingssamling hadde posisjonen(Ap, Krf, V og Sp) felles gruppemøter 

hvor man diskuterte dagsaktuelle saker, potensielle uttalelser og koordinering av disse, samt 

de viktigste av de sakene fylkestinget skulle behandle. Vi avholdt gruppeseminar på 

Sommarøy  en januarhelg i 2019. 

 

Viktige saker som ble behandlet vil fremgå av fylkesrådets beretning, men det hører med å si 

noe om Fellesnemnda. 

 

Fylkestinget i Troms oppnevnte representanter til fellesnemnda i første halvdel av 2018. 

Troms og Finnmark fylke hadde 19 representanter hver, hvorav Troms Ap sin 

fylkestingsgruppe hadde 7: Hanne Linaker, Mari Siljebråten, Knut Werner Hansen, Willy 

Ørnebakk, Synnøve Søndergaard, Arne Bergland og Kari-Anne Opsal  

 

Medio desember 2018 ble fellesnemnda for sammenslåing av Troms og Finnmark konstituert. 

Undertegnede gikk inn som leder av fellesnemnda, og fratrådte som leder av 

fylkestingsgruppa. Fra dette tidsrom overtok Torbjørn Bongo som gruppeleder, Anne Kaja 

Knutsen fortsatte som sekretær og Hanne Linaker ble gruppas nestleder frem til sommeren 

2019 hvor Trond Agnar Eilifsen igjen overtok. 

 
 
 
 
 
 

UTTALELSER I PERIODEN 

 

Troms Arbeiderparti krever styrking av den akuttmedisinske beredskapen 

 

Troms AP ser med bekymring på at den akuttmedisinske beredskapen i kommunene 
svekkes. I dag finnes det knapt en eneste kommune i Troms der helseforetaket innfrir 
Stortingets anbefalte responstider. Dette er en svekkelse av beredskapen, spesielt i 
distriktene, og en slik utvikling kan ikke Troms AP akseptere. Troms Arbeiderparti krever at 
finansieringen av helseforetakene styrkes slik at reduksjoner i akuttberedskapet grunnet 
økonomisk innsparing unngås. 



 

 

 

Troms AP viser til at det er fremmet forslag i Stortinget om å styrke det akuttmedisinske 
tilbudet utenfor sykehus, og at det kommer en egen stortingsmelding om temaet. Troms AP 
imøteser behandlingen, og krever at staten må slutte å skyve ansvar for helseberedskapen i 
samfunnet over på kommunene. Troms AP aksepterer ikke at staten via Helseforetakene driver 
sjansespill med akuttberedskap og tryggheten til lokalsamfunnene våre. 

 

Troms AP krever at ambulansen, som er frontlinjen i akuttberedskapen, må styrkes, og 
ikke svekkes. Helikopter er et supplement til ambulanseberedskap, men kapasitet, 
geografi og krevende værforhold gjør at helikopter ikke alltid kan brukes der pasienten er. 

 

Troms AP viser til at ved å møte akutt sykdom og skade tidligst mulig, oppnås tidlig 
diagnostikk, tidskritisk behandling og rask transport til riktig nivå i helsetjenesten. Dette vil 
være livreddende, begrense funksjonstap og sikre bedre helse hos befolkningen. Satsing på 
akuttkjeden i Norge vil derfor være god samfunnsøkonomi. 
 
 
 
 

 

UNN-VEDTAK SKAPER UTRYGGHET - KREVER NY VURDERING 

 

Troms Arbeiderparti krever at styret i Helse Nord og helse- og omsorgsdepartementet 
vurderer forsvarligheten i UNNs vedtak om å fjerne ambulansebåten i øyriket omkring 
Harstad og Vågsfjorden. 

 

Troms Arbeiderparti synes det er beklagelig at UNN-styret ikke tar seg bedre tid i denne 
saken. ROS-analyser mangler eller er ufullstendige. Det er fortsatt en del ubesvarte 
spørsmål knyttet til alternativet med beredskapsferge og sykebil. 
 

Troms Arbeiderparti ser også med bekymring på, og aksepterer ikke at den 
akuttmedisinske beredskapen svekkes. Nedleggelse av ambulansebåten vil gjøre at UNN vil 
være langt i fra å innfri Stortingets anbefalte responstider. Dette er en svekkelse av 
beredskapen, og Troms Arbeiderparti forventer at Helse Nord sikrer at den 
akuttmedisinske beredskapen i kommunene er innenfor Stortingets anbefalte responstider. 



 

 

 
Troms Arbeiderparti vil påpeke at UNNs håndtering av akuttberedskapen generelt skaper 
utrygghet og usikkerhet hos folk og i lokalsamfunn. Ved akutt sykdom, som blant annet 
hjerteinfarkt eller hjerneslag, teller minuttene. Det er åpenbart at den forlengede 
responstid sammen med den nye situasjonen for de deler av øyriket som ikke har 
bilforbindelse, vil sette beboernes liv og helse i fare. 

 

Troms Arbeiderparti krever at finansieringen av helseforetakene styrkes slik at reduksjoner 
i akuttberedskapen grunnet økonomisk innsparing unngås. 
 
 
 
 
 
 
 

 

En human og rettferdig migrasjons- og integreringspolitikk 

 

Når Arbeiderpartiet nasjonalt nå skal utforme ny politikk på migrasjonsområdet er det 
viktig at denne politikken har en klar forankring i vårt sosialdemokratiske verdigrunnlag, og 
at den er basert på solidaritet med de som flykter. Vår flyktningpolitikk må være rettferdig 
og human. Den må forene stabile og langsiktige regler med en vellykket integrering, og den 
må basere seg på et internasjonalt samarbeid og regelverk. 

 

Barn på flukt er en spesielt sårbar gruppe, både om de er på flukt sammen med familie, 
men ikke minst om de er på flukt alene. I saker som omhandler barn skal hensynet til 
barnets beste veie tungt. 

 

Arbeiderpartiet i Troms vil føre en human asylpolitikk som tar imot de som trenger 
beskyttelsen mest. Norge skal også ta imot flyktninger som er handikappet og legge 
til rette for at også de blir godt integrert i samfunnet. 

 

For anmodning om bosetting for 2018 ble det satt at det i hovedsak er kommuner med 
minst 5000 innbyggere som blir anmodet om bosetting av flyktninger. Det bør være 
kompetanse, erfaring og resultater som først og fremst avgjør hvilke kommuner som 
blir anmodet om bosetting av flyktninger, ikke innbyggertall. 
 

Arbeiderpartiet i Troms krever: 
 

• At Norge ikke legger til rette for brudd på menneskerettigheter og 
flyktningkonvensjonen gjennom avtaler med tredjeland for å hindre at 
asylsøkere kommer til Norge.  

• At alle voksne og barn med beskyttelsesbehov i Norge blir ivaretatt.  
• Rimelighetsvilkåret ved internfluktvurdering i asylsaker må gjennomføres i tråd 

med FNs flykningekonvensjon.  
• At Norge ikke inngår, eller støtter, returavtaler med land som har grove brudd 

på menneskerettighetene.  
• At UNCHRs anbefalinger om hvilke flyktninger landene skal ta imot følges, og 

at mottakerland ikke kan sette krav til utdanning, arbeidserfaring og lignende. 



 

 

 
• At solidaritetspotten skal komme i tillegg til bistandsbudsjettet, ikke innenfor samme 

økonomiske ramme.  
• At enslige mindreårige asylsøkere og barnefamilier ikke gis midlertidig opphold. 
• At mindreårige asylbarn sine søknader prioriteres, og skal vurderes innen 3 måneder.  
• At Norge forplikter seg til å ta imot det antall kvoteflyktninger FNs høykommissær for 

flyktninger ber om, så langt det lar seg gjøre, samtidig som man ivaretar 
kommunenes muligheter til å opprettholde nødvendig kompetanse og arbeidsplasser 
knyttet til mottak og integreringsarbeid. Forutsigbarhet for kommunene er viktig i 
denne sammenhengen.  

• For anmodning om bosetting skal det være kompetanse, erfaring og resultater 
som først og fremst avgjør hvilke kommuner som blir anmodet om bosetting av 
flyktninger. 

 
 
 
 
 
 

 

Mer statlig initiert forskning på bærekraftig havbruk. 
 

Havbruksnæringen har de siste årene vært i sterk utvikling. Det gir positive 

ringvirkninger og utfordringer knyttet til miljø, bærekraft og areal. Særlig ser vi 

at det er utfordringer i brytningen mellom tradisjonelt fiskeri og havbruk. Derfor 

må kommunen som skal forvalte og håndtere utviklinga lokalt ha tilgang på 

oppdatert og helhetlig forskning. 
 

For å gi en mer stabil, framtidsretta og bærekraftig utvikling må det initieres 

mer forskning fra statlig hold. Troms og Finnmark har flere områder hvor det 

drives både tradisjonelt fiskeri og havbruk, og som derfor er ideelle som 

utgangspunkt for et større forskningsbasert helhetsprosjekt. 


